
 

 
Departament d'Òptica i Optometria 
UNIVERSITAT POLITÈCNICA DE CATALUNYA 

 
                                                     Aprovada     05/03/2015 
 
 
Acta de reunió de la Junta del Departament d’Òptica i Optometria 
 
 
Dia: divendres 21 de gener, 2015 
Hora: 9:00 h 
Lloc: Sala de Reunions 1  
 
 
Membres:   
 
Assistents:  
 

Pladellorens  Mallofré, Josep - que presideix 
Pacheco Cutillas, Mireia - secretària 
Caum  Aregay, Jesús  
Lupón Bas, Núria 
Peris March, Elvira 
Pérez Cabré, Elisabet 
Pujol Ramo, Jaume 
Serés Revés, Carme 
 

S’excusen: 
Castellà Maymó, Jaume 
Giner Tort, Anna  
Ondategui Parra, Joan Carles 
 
 
 

 

 

Ordre del dia 

 
1. Aprovació acta anterior. 
2. Informe del director 
3. Encàrrec docent definitiu curs 14-15 
4. Assumptes sobrevinguts 
5. Torn obert de paraules. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
Departament d'Òptica i Optometria 
UNIVERSITAT POLITÈCNICA DE CATALUNYA 

  

Desenvolupament de la sessió 
 
 

1. Aprovació acta anterior 

S’aprova l’acta de la Junta del 28 de novembre, 2014.  

 

2. Informe del director 

2.1. Després de l’aprovació dels nous reglaments del DOO per part del Consell de 

departament del passat 28 de novembre, estem a l’espera de notícies per part de la 

Comissió de desenvolupament estatutari. El director recorda que entre els canvis més 

destacables hi ha: 

 No hi haurà seccions departamentals 

 El director podrà nomenar un càrrec de suport que gaudirà de punts DIC per fer la 

tasca que se li encomani (encara a decidir si serà només per qüestions de 

docència i/o per gestió del pressupost econòmic). 

 La distribució actual del pressupost econòmic també canviarà en no haver 

seccions. Es podria disposar d’un pressupost genèric per a tot el departament 

(despeses generals, inversions en ordinadors, etc..) 

2.2. Càtedra UNESCO de Salut Visual i Desenvolupament: de manera sorprenent, el passat 

estiu,  la càtedra UNESCO va ser donada de baixa. Feia 14 anys que es renovava de 

forma automàtica des del Rectorat. Ara demanen que per a que es renovi cal demostrar 

que es autosostenible i que els projectes passin pel CTT. Recentment, s’ha fet una 

reunió amb el rector, la vicerectora de Transferència de Coneixement, la gerent i els 

professors Josep Pladellorens, director del Departament d'Òptica i Optometria; Laura 

Guisasola, directora de la càtedra de Salut Visual i Desenvolupament i Joan Gispets, 

degà de la FOOT. En aquesta reunió es va acordar que en el termini d’un mes el degà 

de la FOOT informarà al rector si la viabilitat de la càtedra UNESCO en aquests termes 

és possible. Si fos el cas, es demanaria la recuperació de la càtedra i en el plaç de 3 

mesos caldrà presentar un pla de viabilitat.   

2.3. El proper Consell Acadèmic de la UPC presentarà l’encàrrec acadèmic del curs 15-16 

 

 

 

 



3. Encàrrec docent definitiu curs 14-15 

 

L’encàrrec definitiu està pendent de ser aprovat. Els escreixos s’han fet servir per aplicar 

descomptes de doctorat (doctorants i directors de tesi). De tal manera que la secció d’Òptica 

queda a zero i a la secció d’Optometria hi ha un escreix de 91 punts, focalitzats en el grup de 

Ciències Morfològiques. La cap de la Secció d’Optometria indica que hi ha hagut una petició 

per part de l’assignatura de Farmacologia per a cobrir un grup de pràctiques (9 punts) de 

l’escreix esmentat. 

 

En Jaume Pujol demana si s’aplicarà el trasvassament testimonial de 15 punts de Ciències 

Morfològiques a la secció d’Òptica, acordat en Junta del 21-7-14. El director indica que es va 

reunir amb els professors d’aquesta àrea i que argumenten que no ho poden fer perquè es 

tracta d’àrees de coneixement diferent i no han fet mai aquesta assignatura. En Jaume Pujol i 

en Jesús Caum troben que és un greuge comparatiu que altres professors hagin de fer docència 

fora del DOO i a més no es puguin aplicar els descomptes acordats per recerca, mentre que en 

el grup de Ciències Morfològiques no arriben a fer la docència que els pertoca.  

 

Hores d’ara, la Junta no troba viable fer l’encàrrec dels 15 punts acordat en Junta del 27-7-14 

per aquest quadrimestre, però manifesta: 

1. El seu desacord en que hi hagi un escreix de docència focalitzat en una única àrea. 

2. El seu compromís de resoldre la petició de cobrir la docència de l’assignatura de 

Farmacologia (9 punts) per aquest quadrimestre, mitjançant l’escreix de Ciències 

Morfològiques. 

3. De cara al repartiment de l’encàrrec docent del curs vinent l’escreix es considerarà de 

forma global al departament i es repartirà proporcionalment de forma uniforme d’acord 

amb els criteris que aprovi la Junta. 

 

4. Assumptes sobrevinguts 

No n’hi ha. 

 

5. Torn obert de paraules  

El director informa que la mesa negociadora, a nivell estatal, de la secció sindical de la UGT 

amb el ministeri està negociant més contractes de lectors. 

 

I sense més assumptes que tractar es dóna per acabada la reunió a les 10:45h 

 

 



Terrassa, 21 de gener de 2015 

 

 

Vist i plau 
La Secretària Acadèmica                                                       El Director del DOO 

 

   
 
Mireia Pacheco                                                                      Josep Pladellorens 
 


